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 העיר  ראש - סעד אמנון
 העיר  לראש משנה -    גוניקמן יובב

 העיר  ראש וסגן מ"מ - רוטמן שמואל

 העיר  ראש סגן -   בונפיל שימי

 העיר  ראש סגן  -               חזן יוסי

 מועצה  חבר -              מגן משה

 מועצה  חבר - מזרחי דוד

 מועצה  חבר - מימון הדר

 מועצה  חבר - אפרגן חיים

 מועצה  חבר - מקליס יעלה

 מועצה  חבר - בושרי ורדי

 מועצה  חבר - גלבוע ליאור

 מועצה  חבר - עטרי ברק

 

 :חסרים
 

 חבר מועצה  - ויקטור ג'נח

 חבר מועצה  -  דוד חדד

 

 :סגל
 

 ש "יועמ -     חלמיש רוני ד"עו

 העירייה  גזבר -     לניאדו  גל ח"רו

 העירייה מבקר -   פרסיק ישורוןעו"ד 

 הסביבה  איכות אגף  מנהל -     מסר גיאש

 עירונית וטרינרית - כפרי  הלוי זוהר  דר'

 עוזר ראש העיר  -     חי מיטלמן

 לראש העיר  בלשכת  עוזר -     אופק אלאלוף
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 : על סדר היום 

 

  .2022אישור מועצת העיר לסיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר העיריה לשנת   .1

 דיון בדו"ח מבקר המדינה בעניין השירות הווטרינרי ובנושא ביקורת פיננסית ברשויות מקומיות איתנות.   .2

 

 פרוטוקול 
 

אישור מועצת העיר לסיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר העיריה    -   1סעיף מס'  
 .  2022לשנת  

זה אישור סיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת  ישורון פרסיק : ערב טוב. מה שעומד לאישור היום, 
מגישים באוקטובר של כל שנה. אוקטובר   המבקר  . בדרך כלל את דו"ח2022דו"ח מבקר העירייה לשנת  בקשר ל

 ..ערב בחירות, שנדחו פעמייםו 7/10ו לדאבוננו, מאורעות  הי 2023

 : לא של אותה שנה.אמנון סעד

 לאישור הדו"ח.   money time-: לא של אותה שנה. אנחנו עכשיו בישורון פרסיק

 : בסדר, היו פה בחירות, הייתה פה מלחמה, היו פה זה.אמנון סעד

 ?2024' מתי יהיה? באוקטובר 23: דו"ח ברק עטרי

 .מקווה שיוגש עד אז למועצה, אחרי ישיבות הוועדה לענייני ביקורת: ישורון פרסיק

 '.24: הוא יהיה באוקטובר ברק עטרי

 במליאה. לאשר צריך: באוקטובר ישורון פרסיק

 '. 23' אנחנו צריכים להגיש את 24: באוקטובר ברק עטרי

דו"ח  על     קדנציה הקודמתמהביקורת  ענייני  של הוועדה ל  סיכומיה והמלצותיה  מובא בפניכם.  חיובי:  ישורון פרסיק
,     PDFל בקובץ  מיימס ורסיות: בהועבר ב  דוח הביקורתפרוטוקול הוועדה.  מונח בפניכם  .  2022המבקר לשנת  

ארבעה תחומי פעילות  נבדקו    2022. לגופו של עניין, בשנת  ויועבר גם בגרסה מודפסת לפי דרישהקובץ דיגיטלי  ב
עיקריים ומהותיים. חלקם עתירי תקציב, וכולם קשורים כמובן לרווחת התושבים וביטחונם. כל הדו"חות כוללים 

וייעול התהליכים. הדו"ח הראשון שעשינו ב , הוא דו"ח על הכנסות מרווחה. מדובר פה  2022-המלצות לשיפור 
ההכנסות ומקסום  מיצוי  מידת  את  שבחן  חשוב  הרווחה  ה   בדו"ח  ממשרד  בדקנו  מתקבלים  זה  של  לצד  קיומה 

מימון עצמי מעבר למודל    38%  2022-. כדרך אגב, העירייה השקיעה בשל אגף הרווחה  התנהלות מסודרת בנושא
גבוה,    25/75התקצוב של   כי  מצאהעירייה.    שמשקף את מדיניותשל משרד הרווחה, מדובר פה במימון  עיקר נו 

 על חשבון הרשות. שהם הפער, נובע מהעסקה של עשרה תקנים 
התקציבים ממשרד הרווחה.   ומביאה למיצוייש בה למקסם  שממצאי הביקורת שיקפו רמת תפקוד גבוהה  לסיכום,  

 ליקויים משנים קודמות, רוב הליקויים תוקנו.  התיקון  זו בחנה בנוסף את ביקורת ב
 

: אני אגיד רק על הדו"ח הזה, שאני מאוד בירכתי על הדו"ח הזה. וישורון גם שיתף איתנו פעולה, איתי גל לניאדו
ועם מיכל כמובן ביחד, עשינו צוות משותף עם קוני, אני ומיכל והצוות שלנו, להשתמש בדוח הזה אונליין תוך כדי  

בזמן שהוא עשה, עם הצוות שלו ישבנו    תנועה, לא לחכות כמו שעכשיו ברק אמר, לא לחכות לאוקטובר, אנחנו,
וכל פעם עשינו עוד צעד למקסם את התקנים, את ההכשרה של העובדות הסוציאליות והתארים שלהם, הם עושים  
את זה בקבלת התקציבים. זאת אומרת, תוך כדי תנועה תיקנו, תיקנו, עשינו כדי לקבל עוד כסף והדו"ח הזה מאוד 

 יד במאות אלפי שקלים, בפעולה משותפת שלנו, יחד עם מיכל והצוות שלה של ההדרכה. סייע לנו, אפשר להג
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 : זה אומר שהתקנים שלנו היום הם התקנים שאמורים להיות?ברק עטרי

 : לא, לא, זה לא.גל לניאדו

 : לא? אז עדיין אנחנו בהחזרת חדשים?ברק עטרי

 : לא, זה החלטה של העירייה.גל לניאדו

 : אני שואל. ברק עטרי

 : כן. לניאדוגל  

 : זה מה שאני שואל.ברק עטרי

 מיצוי מהכנסות רווחה? 99%-: אני אגיד בדברים אחרים, איך מגיעים לגל לניאדו

 : לא, לא, זה לא מה שהוא שאל אותך. אמנון סעד

 : אבל אני דיברתי על זה.גל לניאדו

 : לא, אבל הוא שאל אותך שאלה. גם היום אנחנו עומדים עם עשרה? אמנון סעד

 : כן, כן, כן.גל לניאדו

 : אז תגיד לו כן, זה מה שהוא שאל. אמנון סעד

 : והן מתוקצבות על ידי העירייה.ברק עטרי

 : כן. גל לניאדו

 פער. 38%-: כן, זה הישורון פרסיק

 : שאל שאלה פשוטה, האם גם עכשיו זה ככה?אמנון סעד

: יש פעילויות רווחה מאוד גדולות, רווחה או שירותים חברתיים שניתחנו, שגם בחלקם אנחנו מביאים גל לניאדו
ולא    20%-את זה כל פעם לדיונים, מציפים את זה מחדש, העיריה מממנת אותם. יש גם חלקים שהיא מממנת לא ב

 . אני לא רוצה עכשיו להיכנס לזה.100%-אלא ב 40%-וב 30%-ב

נוסף עסק בנושא התמיכות,    ישורון פרסיק: את מידת    לבחון  מטרת הבדיקה הייתהביקורת עומק.    סוג שלדו"ח 
 ועוד.  שלמות המסמכים, טיפול בבקשותל הדוח מתייחסנוהל תמיכות.  ויישום  תעמיד

: אני לא יודע מי שבא או מי שלא, אבל בכל אופן, ישורון, אני אמרתי לך באותה ישיבה, גם שישבנו ביום  ברק עטרי
 שני בבוקר.

תנאי  של העמותות שפנו לקבל תמיכה ושאושרו ועמידתם בהמסמכים  בדקנו באופן פרטני את כל  :  ישורון פרסיק
 הסף.

: אוקיי, שאלה לי אליך ואני אמרתי לך, בתמיכות יש פה בעיה, איך אנחנו מונעים, כמו שקורה היום, גורם  ברק עטרי
שלישי שנהנה על חשבוננו, בסדר? כי היו משכירים את המגרשים לאנשים חיצוניים. איך אנחנו מונעים את זה, וזה 

 לא פה.

 ניבדק במסגרת הדו"ח.עלה ולכן גם לא לא חדש עבורי : הנושא הזה ישורון פרסיק

 : אז צריך לבדוק את זה.ברק עטרי

 : אין בעיה. ישורון פרסיק

 : צריך לעלות את זה גם עכשיו. ברק עטרי

עוד במסגרת הביקורת על  .  יש פרוצדורה מתאימה לבקשה שלך  אתה חבר בוועדה לענייני ביקורת:  ישורון פרסיק
  לענייני   הוועדה   בקשת  לפינוסף שנבדק  נושא  והתמיכה להחלטות המועצה  סכום  התאמת  התמיכות בחנו את מידת ה

במסגרת זו,  .  של אחד מחברי המועצה הקודמת שהיה חבר הנהלה בגוף ספורט  ניגוד ענייניםהוא חשד ל  ביקורת
אומר, . הספורטגוף  מהוועד המנהל של אותו חבר מועצה פרש שבעקבותיההיועמ"ש חוות דעת  התקבלה במקביל

חריג בתחום שבו נאספים כל כך הרבה מסמכים  . שזה באמת  ניםתקי  ונמצאשל ממצאי הביקורת  הרוב המוחלט  ש
מידת מבחינת    by the bookהתנהלות  ומתקיימות לא מעט בדיקות להבטיח עמידה מלאה בנוהל התמיכות.  מצאנו  

   .התמיכות נוהלההתאמה ל
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  עסקהדוח סגור גם מבחינת מעקב אחר תיקון ליקויים. דו"ח נוסף  שיושמו ככה  שהמלצות    הדוח גם כולל מספר 
  דייריו   את  לסכן  שעלול  מבנה   כלטיפול אגף ההנדסה.    שנמצא תחתדו"ח אסטרטגי    זהו טיפול במבנים מסוכנים,  ב
הנושא עלה לאחרונה לתודעה הציבורית   .מסוכן  כמבנה  מוכרז  ושבים  לעוברים,  אליו  הסמוכים  הנכסים  את  או/ו

למוקד העירוני בתחום  הפניות    אחרי אירוע הקריסה בחולון . ואיך אני יודע את זה? באופן לא מפתיע, בתקופה זו, 
פניות    50-60-פניות כפול מהממוצע השנתי שעמד על כ  110-והגיע ל  2022בשנת    50%-ב  מבנים מסוכנים עלה 

מועצת העיר הגישה תיקון חדש לחוק עזר בנושא מבנים מסוכנים. במסגרת הדו"ח ערכנו גם   2022בשנת    בשנה.
סיור במבנים שהוגדרו מסוכנים. פה אני רוצה לפתוח סוגריים ולומר שהאחריות הראשונית היא כמובן, קודם כל  

ושנייה   היא של העירייה  ,המשניתבעלי הבתים, שבעצם הם אותם בעלי מבנים מסוכנים, ורק אחר כך האחריות  
העירונית כמו גם,    האכיפה  שיפר את סמכות ,  שאושר במועצהבחשיבותה ביחס לבעלי המבנים. חוק העזר החדש  

של    מיפויים  העירייה ביצעהמהנדס.    איפשר לעירייה לגבות אגרה מבעלי המבנה הנחשד כמסוכן לטובת בדיקת
בכל אופן יש  מבנים מסוכנים,  שנחשדו כ  27-. המיפוי העלה כמבנים  גיל  של  וניתוחמבנים מסוכנים ברחבי העיר  

עירוני ומעקב  טיפול  נמצאים תחת  ואלו  תיקונים  פועלת באמצעות  .  לבצע בהם  חיצוניים העירייה  שני מהנדסים 
 של העירייה.   GIS-נמצאים על ה לפיהן מוצאים צווים/דרישות ביצוע. הדוחותדוחות  שבודקים ומפיקים

 : מגורים כולם? חיים אפרגן

 : סליחה? ישורון פרסיק

 מבנים? 27: מגורים כולם? חיים אפרגן

 : כן, אין מבני ציבור מסוכנים.ישורון פרסיק

 - : כמה מתוכםחיים אפרגן

מתבצעת הקביעה הסופית  ,  מבנים שנחשדו כמבנים מסוכנים  27  בסקר האחרון שערכה העירייה מופו:  ישורון פרסיק
  קצב יודע לומר שבעקבות הביקורת הוגבר  ?  האם כולם נבחנואתה שואל    לאחר בדיקת מהנדס שהוכשר לנושא.

  מהיקף   נבעה  בקצב  האטה   ידיעתי  למיטב  מסוכנים. להגיד לך נכון להיום, שכולם נבדקו, לא יודע.בדיקת מבנים  
 נבדקו.   המסוכניםאתה יודע להגיד אם כל המבנים אולי גל,  .התקציב

 : מה להגיד? שמה?גל לניאדו

 ?שנחשדו כמבנים מסוכנים, נבדקו ע"י מהנדסים הייעודים לכך 27-: האם כל הישורון פרסיק

 : לא, אני לא יודע.גל לניאדו

 : סליחה, אם יש לנו מבנה מסוכן והם לא יכולים לגור ואנחנו לא יודעים עליו, זה מסוכן.חיים אפרגן

 על כולם.: יודעים ישורון פרסיק

 ? GIS -: מה זה משנה אם זה בהדר מימון

פרסיק זה  ישורון  לטובת  :  חשוב    האכיפה  בשיפור  גם   מסייעו  הבעייתיים   המיקומים  של  ומדויק   מהיר   זיהויכלי 
 . הנכסים בעלי על והפיקוח

 : ומה עושים כאילו? ביקרתם, בדקתם?הדר מימון

 לדרישות  בהתאם  מטופלות  הבעיות  כי  ולוודא  בהם  הטיפול  אחר  לעקובזה בדיוק תפקיד הפיקוח  :  ישורון פרסיק
 חוק העזר.

 - : זה עושים מיפוי, אבל מזה עוזר מבחינתהדר מימון

 . לפיקוח ולא רק גם לתכנון העירוני: עוזר ישורון פרסיק

 ניהול?: בשביל זה עושים מיפוי, אבל מה זה עוזר להם מבחינת הדר מימון

 .הוא כלי חיוני בניהול וקביעת תוכניות עבודה  GISהמידע על מבנים מסוכנים במערכת ה : ישורון פרסיק

 ובודק את מה נעשה?  GIS- : אנשי מקצוע מה הם עושים? המהנדס נכנס להדר מימון

 .ומסמכים רלוונטייםחוות דעת  כן. מוצמד או אמור להיות מוצמד לכל מבנה המסומן כמבנה מסוכן  :  ישורון פרסיק

 : יש תקציבים של משרד השיכון לטפל במבנים כאלה?הדר מימון

 שאני יודע. אולי בקולות קוראים.  : לאישורון פרסיק

 : יש משהו לעשות עם זה?הדר מימון
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 תלוי בחוות דעת המהנדס.: ישורון פרסיק

 : זו שאלה אחרת. כמה מתוכם בפינוי בינוי? חיים אפרגן

: אחרי הסיפורים של הנפילה של הבתים בחולון וכו', לקחנו מהנדס שעבר על כל המבנים המשותפים  יעלה מקליס
וסימן מי מסוכן, מי שמסוכן או יש פוטנציאל לסכנה, מביאים את המהנדס מבנים מסוכנים, שאישרנו במועצה, והוא 

קשים מהם לתקן את זה.  רוב הבעיות  נותן חוות דעת, במידה והמבנה מסוכן על פי חוות הדעת, פונים לדיירים ומב
, אנחנו לקחנו על עצמנו, בגלל שהבנו 1-3-5הן באמת במתחמים של ההתחדשות העירונית. למשל, היה בוויצמן  

שהדיירים לא יחזקו וגם פנינו ליזם וגם הוא לא הסכים לחזק, עד שלא יהיה אישור של ועדה מחוזית. חיזקנו על  
, היזם  12  -ו  10   -ינו חיזוקים מסוימים, והיו עוד כמה אפשרויות במוהליבר, למשל, נדמה לי בחשבון העירייה, עש

 חיזק שם ותיקן את מה שהמומחה ביקש. ואני לא זוכרת, היו עוד?

  -: יש גם בוויצמןגל לניאדו

 . 9, 9: אמנון סעד

 -: בוויצמן חיזקנו על חשבוננו, וחייבנו את כל הדייריםלניאדוגל  

 : יזם שלא הסכים, עשינו את זה בעצמנו. יעלה מקליס

 עכשיו שעומד לפני היתרים, הוא ישלם את הכסף.  1-3-5: בויצמן אמנון סעד

 : הוא הבטיח שכשהוא יקבל אישור של הועדה המחוזית, הוא יחזיר את הכסף.יעלה מקליס

 לא, גם לפני, גם עכשיו, כשהוא היה בישיבה בעירייה, הוא אישר את זה שהוא ישלם את זה.  אמנון סעד:

 -אז יש מעקב, אם יש איזשהו הדר מימון:

 איפה שאפשר אנחנו מפילים את זה על היזמים. אמנון סעד:

 מצוין. יפה מאוד. יוסי חזן:

אפילו, לתת לך דוגמה, בעץ פרטי בתוך מקום שהוא גדול וזה, אני מתקשר ליזם, אומר לו "הביוב פה    אמנון סעד:
 לא עובד" והם עושים על חשבונם הכל.

 הייתה בקשה עם הביוב והניקוז.  6במוהליבר  יעלה מקליס:

 כן. גם מאקרו, גם כולם. 6 אמנון סעד:

 והיזם החדש תיקן את זה.  יעלה מקליס:

. זה לא כל המבנים של הפינוי בינוי. מקרה  27: אני אתן לך דוגמה אחרת של מבנה מסוכן. הרי הוא אמר,  אמנון סעד
הולכים,   אנחנו  לצאת,  רוצה  לא  הוא  לתושב,  הודענו  מחברת החשמל,  ביקשנו  מסוכן.  מבנה  האחרון,  מהחודש 

ה, איפה שאנחנו יודעים, אנחנו  סוגרים לו את החשמל. ביקשנו מחברת חשמל לסגור, אוקסנה הוציאה דוח. אז אל
 יודעים שזה מסוכן, מוציאים דוח, מזמינים את חברת החשמל, ואחר כך פונים למשטרה. 

 : מה הסמכות שלנו? אנחנו יכולים לפנות אדם שגר במבנה מסוכן?ליאור גלבוע

 אנחנו מוציאים לו צו, בטח.  יובב גוניקמן:

 גם בניין שלם? ליאור גלבוע:

 אם זה מבנה מסוכן, בוודאי. יובב גוניקמן:

 מדברים ביחד 

 אגב, הבית שבבת ים, יצאו משם בזמן. אני לא יודע אם זה העירייה, אם זה לא בבת ים זה היה בחולון.    אמנון סעד:

 -בחולון. הוציאו אותם באותו רגע חיים אפרגן:

 הוציאו אותם ממש זמן קצר לפני.  יעלה מקליס:

 בחולון, בחולון. העירייה הוציאה אותם ואחר כך היתה בעיה עם הכסף, מי ישלם למי? חיים אפרגן:

 זה היה עניין של ימים. יוסי חזן:
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: צריך להבין שהאחריות לתקן היא של בעלי הנכס. יש איזה בלבול כאילו העירייה חייבת, לא זה של  יעלה מקליס
 בעלי הנכס.

אבל העירייה אחראית שאם יש מבנה מסוכן להביא את המהנדס לקבל חוות דעת, ופועלים על פי חוות    חיים אפרגן:
 דעת.

הוועדה בקדנציה הקודמת הקדישה ארבע כמה מילים על עבודת הוועדה לענייני ביקורת,  אוקיי,    ישורון פרסיק:
לישיבות  ישיבות בדוח  המבוקרים,  אותם העיקרים  לא פעם  , שמעה  דיון מקצועי.  הוועדה  ל  והתקיים  קדמו דיוני 

מעיד על מה ש  המנהליםעם  לציין את שיתוף הפעולה  זה המקום  צוות תיקון ליקויים.    דיונים עם המנכ"ל במסגרת
 העירייה. מנכ"לות ראש העיר ומגיעה מלשכה  ארגון בריא שמוכן ורוצה להתייעל. זה בזכות רוח המפקד 

יש לי שאלה. דוחות הביקורת האלה אין ספק שהם עבודת בספרציה מדהימה. אני רואה ואני קורא    הדר מימון:
 10-אותם וזה באמת אתה משאיר שם גם עבודה אנושית אדירה וגם ידע מקצועי וגם הרבה כסף. עכשיו, לצערי ב

להכניס אותם ולדווח עליהם השנים האחרונות דוחות הביקורת האלו לא הגיעו לאתר העירוני, והשאלה אם אפשר כן  
גם באתר העירוני. חבל על הכסף, אנחנו עושים כזאת עבודה, והיא לא באה לידי ביטוי שהתושבים יודעים איך 
מטפלים בדברים, מה נעשה פה, איך הדברים מסתדרים. לא חבל על הכסף, זה כסף אדיר. פשוט להכניס את הדוחות  

 האלה לאתר העירוני.

 מדברים ביחד 

שעות לא יספיק לו,    24יש לי הצעה, אם הוא רוצה לפרסם הוא יענה לכל התושבים, הוא, הדר מימון.    ורדי בושרי:
 הוא לא יודע. 

 הם לא מתקשרים אליו. אמנון סעד:

 זה הצדיקים, רוצים להיות צדיקים יותר מאפיפיור? עושים גול עצמי.  ורדי בושרי:

תושבים, שיראו. מה קרה? אנחנו מסתירים    35,000באתר העירוני, יש פה    PDFהדר מימון: אנחנו מוציאים קובץ  
 משהו?

אבל זה מופיע בכל מקרה באתר בישיבות המועצה. אמרתי לך את זה שבע פעמים, הוא במילא באתר    יעלה מקליס:
 במסגרת ישיבות המועצה.

 הוא חייב להיות. חיים אפרגן:

 . PDFישיבות המועצה זה לא קובץ  אמנון סעד:

 . PDFלא צריך שזה יהיה קובץ  יעלה מקליס:

 - אין שום בעיה. הצעת החלטה: מועצת העיר אמנון סעד:

 מדברים ביחד 

שאלה טכנית, את ישורון, חוץ מנציג העירייה ומועצת העיר, זה הגיע לגורם חיצוני? הייתה ההתייעצות   משה מגן:
 עם גורם חיצוני? 

 גורם חיצוני לא מעורב בדו"ח הזה.  ישורון פרסיק:

 גורמי ממשלה?  משה מגן:

   . משרד הפניםב כן הדוחות מועברים לאגף לביקורת ישורון פרסיק:

אבל יש מבקר כל שנה. משה, יש מבקר מטעם משרד הפנים כל שנה, ובין יתר הדברים שהוא בודק,   יעלה מקליס:
 זה הדו"ח של מבקר העירייה. 

 נכון.  ישורון פרסיק:

הצעת החלטה: מועצת העיר מאשרת את סיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת, ודוח מבקר    אמנון סעד:
 . מי בעד?2022העירייה לשנת 

 ,  עטרי , ברקגלבוע , ליאור גוניקמן יובבשמואל רוטמן, שימי בונפיל, יוסי חזן,  אמנון סעד,: אופק אלאלוף
 .פה אחדמקליס, הדר מימון.  , יעלהאפרגן , חיים מזרחי , דודמגן , משהבושרי ורדי                         
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 :  הצבעה 

 ,  עטרי , ברקגלבוע , ליאור גוניקמן יובבשמואל רוטמן, שימי בונפיל, יוסי חזן,  אמנון סעד,פה אחד     - בעד  
 מימון.מקליס, הדר  , יעלהאפרגן , חייםמזרחי , דודמגן , משהבושרי ורדי                         

 

 

 
 

אני יכולה לברך את ישורון על העבודה מצוינת שהוא עושה ושהוא עשה, ועל הדו"ח הזה, ועל כל    יעלה מקליס:
באמת, מנכ"ל העירייה, שמלווה את תיקון הליקויים, שעשה ועושה עבודה מצוינת, וכל מנהלי האגפים שנתנו יד  

וצלחת, ויש לך פה דוגמא לדבר וגם ליו"ר ועדת ביקורת שבמקרה הזה קיבל את הכל מוכן, אבל המשך עבודה מ
לטובת   אותם  לתקן  נמשיך  ליקויים  יש  ואם  ואיכותית,  בונה  מביקורת  ליהנות  שנמשיך  לנו  מאחלת  אני  מצוינת. 

 השירות לתושבי יהוד מונוסון.

אני גם ברשותכם, חברים, כמה מילים ברשותכם. אנחנו, אני וברק, נכנסנו לתפקיד, גם ויקטור, אנו ליאור גלבוע:  
מאחלים לו מכאן בריאות שלמה. אני הייתי חבר בוועדה הזאת גם בפעם הקודמת, בקדנציה הקודמת, ואני יכול  

בל מתחת לשטיח, ואני מצטער  להגיד שכשהגעתי הייתי בטוח שאנחנו הולכים פה להרים אבק ולמצוא הרבה הרבה ז
 -שהתאכזבתי, באמת

 מצטער ושמח.  ישורון פרסיק:

כמובן, הכול בהומור. הדוחות הכל כך מפורטים של ישורון הם פשוט מגיעים למצב שהוא באמת,    ליאור גלבוע:
באמת מחפש בעומק לראות ברמה של איזה בעיות בתפקוד ברמות הכי מינוריות שיש, ולפעמים הוא גם מוצא את  

תה אומר הלוואי שאלו  זה, ואתה מסתכל על הדוח ואתה רואה באדום איזה בעיה קטנה שהוא מצא, ואתה מסתכל וא
תמשיך.   הזאת  שהמגמה  מקווה  אני  ובאמת  שלנו.  הצרות  לנו  ויהיו  יש  הקרובה,  הקדנציה  אפשרות  כמובן  לגבי 

להמליץ לישורון לבקר תופעות מסוימות ופעולות מסוימות של העירייה, ואנחנו לא רואים את זה כמובן כרכוש  
מכם ופונה אליכם, לכולכם יש את הטלפון שלי,  חברי המועצה, ואני מבקש    שלנו, את הזכות הזאת זה רכוש של כל 

ואם למישהו מכם יש איזושהי הצעה, איזשהו דבר שהוא חושב שצריך לבחון וצריך לבדוק, אנחנו נשמח לקחת את  
זה לתשומת ליבנו ובישיבת הביקורת הקרובה שבה אנחנו נחליט מה הנושאים שאנחנו ממליצים למבקר לבדוק,  

 ועצה ובהצעותיהם. זה הכול. אנחנו נתחשב בכל חברי המ

 .לענייני ביקורת על זמינותם בקיום ישיבות הוועדהוועדה חברי האני רוצה להודות ל ישורון פרסיק:

אם אנחנו כבר בפירגונים, צריך גם לפרגן לחיים מימון, יושב ראש הוועדה הקודמת, על העבודה    יעלה מקליס:
 שהוא עשה, ליועץ המשפטי, לגזבר ולכול חברי המועצה השותפים לעשיה.

רק שמרוב מחמאות לא תבקשו העלאה במשכורת. אבל יחד עם זאת, אני רוצה רק להוסיף משפט. אני    ורדי בושרי:
ובאמת אני התוודעתי לא פעם לדו"חות שלו והתעמקתי בדוחות שלו,    "יומיים-יום וחצי"מכיר את ישורון איזה  

תתפלאו אולי, ואני חייב לומר לכם, באמת, אני לא מכיר את המנכ"ל, לא יודע את עבודתו, יכול להיות שבאמת הוא 
  דם מקצוען, שנה לפחות. אני חייב לומר ולהגיד שבאמת, יש לנו נכס, א  15טוב, אולי גם מצוין, את ישורון אני מכיר  

 ישר, שעושה את עבודתו נאמנה. אני שם באמת את שתי הידיים על הדוחות שלו. 

 תודה רבה.  ישורון פרסיק:

 

 

 

 

 

 

: מועצת העיר מאשרת פה אחד את סיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר החלטה

 .2022העיריה לשנת 
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מס'   ברשויות    -   2סעיף  פיננסית  ביקורת  ובנושא  הווטרינרי  השירות  בעניין  המדינה  מבקר  בדו"ח  דיון 
התייחסות העירייה לדו"ח מבקר המדינה בעניין השירות הווטרינרי    - 2+ ג' 1מקומיות איתנות. נספחים ג' 

 . ובנושא ביקורת פיננסית ברשויות מקומיות איתנות 

ביקורת חלק ממבקר המדינה.  של    היו שני דוחות  2023. בשנת  בישיבה המיוחדת  2עוברים לסעיף    ישורון פרסיק:
פיננסית ברשות מקומיות   השנייה עסקה בביקורת    ביקורתוה  השירות הווטרינריאחד בתחום    רשויות  של מספררוחב,  

דוחות מבקר מנחה להביא גם את  א' לפקודה57סעיף  . מטרדי רעשהשנה המבקר בודק אותנו בתחום קטנות. אגב, 
שקיימה דיון לוועדה לענייני ביקורת  המסמכים צורפו לזימון כולל פרוטוקול הוועדה.  .  למליאת המועצההמדינה,  

העירונית,   הווטרינרית  את  מועד  מבעוד  זימון  ללא  לבקשתי,  לקבל שאלות  מספר  היו  דחוף  שנדרשו  והבהרות 
 .  בה, שמשתתפת כעת בישיהווטרינרית העירוניתמ

אני, תקשיב, עברתי על הדוחות, באמת, אני, וראיתי גם את התשובות שנתנו, באמת בסוף למבקר המדינה    ברק עטרי:
 ' לא היה לנו וטרינר, זוהר נכנסה במאי, אם אני לא טועה, נכון?22והבנתי שבאמת בתחילת 

'. לא ניתן לקיים ביקורת ללא הסמכה של משרד  21', הוסמכתי בסוף מאי  20נכנסתי בסוף    דר' זוהר הלוי כפרי:
 הבריאות.

 לא ניתן?  ברק עטרי:

 לא ניתן לקיים ביקורת ללא הסמכה של משרד הבריאות. משה מגן:

 אוקיי, מה שקרה זה שלא היה לנו וטרינר, נכון? זה מה שאני מבין, את לא הוסמכת? ברק עטרי:

 נכון.  דר' זוהר הלוי כפרי:

 אז את לא היית על תקן וטרינר, אז לא יכולת לעשות ביקורות. ברק עטרי:

הביקורות הספציפיות   שגיא מסר: את  הייתה מוסמכת לבצע  לא  עוד  וטרינרית מוסמכת אבל  הייתה  היא  שנייה, 
 האלה.

, זה היה נכון? 2021אוקיי. עכשיו אני מבין שהסתכלנו בדוחות והדוחות אומרים שאם אני מסתכל משנת    ברק עטרי:
 ?2022או 

 '. 21 ישורון פרסיק:

 , חצי אחוז, באמת המקומות, העסקים שיש לנו בעיר נבדקו. 2021 ברק עטרי:

 אלה רכבי ההובלה. לגבי העסקים, זה חצי מהעסקים. הדר מימון:

 ? -חצי מ ברק עטרי:

מימון: עושים    הדר  בשר  שמוכרים  מהמקומות  בחצי  ביקורת  עושים  בפועל,  שהגיעו  ההובלה  מרכבי  אחוז  חצי 
 ביקורת. ובחצי אחוז בהובלה עשו ביקורת.

. ואני  75%, כי אז היא הייתה  100%-אוקיי. אז אני שואל, קודם כל, אני יודע שהמשרה באמת עלתה ל  ברק עטרי:
 שואל בכלל כמה מהעסקים טעוני רישוי יש לנו בכלל בעיר שאנחנו צריכים לבקר אותם? 

: אתה שואל שאלה יפה, שלא רישוי העסקים ולא משרד בריאות יודעים לענות עליה כרגע,  כפרי  לוי ה זוהר  ד"ר  
  2020-, נכנס לתוקף ב2015-כתבו בשכי חוק המזון    ,מי יישא באחריותשאלה  ואחרי שזה מתגלגל כבר שנים רבות ב

עליהם  אבל כמו הרבה דברים לצערי במדינה שלנו, קודם כותבים ואחרי זה חושבים, אז יש הרבה דברים שלא נתנו  
תשובות. כל הנושא של טיוב הנתונים, לנו בעיר יש כרגע, אני חושבת, ממה שהסתכלתי היום בבוקר, יש משהו כמו  

עסקים רשומים כעסקי מזון. מזון מן החי, כידוע לכולם אין לנו כזה מספר של עסקים. מה שהוחלט בעצם כרגע    470
נר העירוני נדרש לעשות את העבודה הזאת, על אף שזו  על ידי שירות המזון שאמון על הנושא הזה, זה שהווטרי

ומשהו נקודות האלה. היום בעצם כל ספק שמספק סחורה לעסק כלשהו    400-עבודה משרדית, כלומר לשבת על כל ה
,  11פעמים או    10בעיר, עסק איקס בעיר, יכול לקום בבוקר, לפתוח את הספק ואז למעשה העסק איקס שלך קיים  

 - . בעצם עכשיו החליטו שעד ל, כאלה במערכת20

 לא הבנתי את המשפט האחרון. ליאור גלבוע:

 פשוט מאוד, אין נתונים. חיים אפרגן:
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אנחנו מדווחים את הביקורות שלנו במערכת הדיווח של משרד הבריאות, שאליו אנחנו כפופים    דר' זוהר הלוי כפרי:
היו   לכאורה,  הנבחנים,  מי העסקים  לדעת  לעבוד,  לפיהם  הנתונים שאנחנו אמורים  כרגע  המזון.  בנושא בשירות 

מקבלות בשר, אבל    אמורים להתקבל משירות המזון כי להם יש את המידע בעצם לגבי כל הנקודות האלה, כי הם
למעשה אף אחד מעולם לא עשה את התיאום הזה ואין גורם אחד שיכול להחליט לצורך העניין, אתה ליאור יש לך  
עסק, לא אתה יכול להקים את העסק ולדרוש שכולם ישדרו רק אליו. אז יכול להיות שהעסק שלך, ראש העיר יקים  

כן יעלה ואחרי כן אתה וכן הלאה. ואז העסק שלך קיים עשר פעמים בזה. באותה    פעם אחת את העסק שלך ואחרי
מידה יש עסק שיש לו סניפים פה ביהוד ועוד סניף באור יהודה, היה נוח לספק להקים את הסניף של אור יהודה 

וכל הווטרינרים  ביהוד למרות שהוא לא קיים פה ונשכר פה והוא ממשיך להתקיים. ולכן בעצם היום אני נדרשת, אני  
הרשותיים, לטייב את הנתונים האלה בעצם אני חושבת שעד סוף אוקטובר זה משהו שנכנס עכשיו, נדרשנו ואנחנו  
צריכים עד סוף אוקטובר לעשות את הטיוב הזה. זה משהו שהולך לדרוש המון זמן עבודה, אבל כרגע אנחנו בשלב  

זה. ב עצם אני אצטרך להצליב את הנתונים של רישוי העסקים של העבודה המשרדית, אנחנו מנסים לעשות את 
 -שנמצאים אצלנו, שגם שם יש 

 לרישוי עסקים יש את כל הפרטים של בעלי העסקים. ברק עטרי:

העסקים האלו הוצאו רישיונות. מי שיש לו, בוא נלך על אלו    X- עסקים בעיר של  Xיש לי שאלה, יש    חיים אפרגן:
 ' הוצאנו למזון ביהוד? מזון מהחי.24שיש להם רישיונות לא על עסק פיראטי. כמה רישיונות בשנת 

 '? 24-ב ליאור גלבוע:

 ', כמה רישיונות עסקים הוצאנו? היא אומרת שעסק יכול להיות רשום ארבע פעמים.24-ב חיים אפרגן:

תקשיב, חיים. אם ספק מסוים מגיע ליהוד, ולאותו עסק יש כמה ספקים, כולם רושמים את עצמם על    אמנון סעד:
אותו עסק, אז מופיע אצלה גם פער. אז, מה שאתה אומר בעצם, אפשר לעשות סנכרון בין, מה שאתה אומר, זה 

 - יש ולמי שאין והוא בתהליך  נשמע על פניו קל, שלוקחים בעצם את המידע של רישוי עסקים ובודקים ולמי שיש עסק 

, יש  10אני אתן כדוגמה, במקום שאני בא, לוקחים כדוגמה, ברשותך, לוקחים כדוגמה, סעדיה חתוכה    חיים אפרגן:
סתם דוגמה, נגיד מכירת בשר. יש לו רישיון עסק מן הסתם. הלך למשרד הבריאות, עשה כל מה שצריך, קיבל בסוף  

ם אחת הספק שיש לו גם סניף באור  מופיע פע  10רישיון מהעירייה, קיבל רישיון. יכול להיות שעל סעדיה חתוכה  
וזה   10מקומות, יש לנו סעדיה חתוכה  4-5יהודה, פתח עליו גם פה כי יותר נוח לו ובקריית אונו, וזה מופיע באיזה 

אותו עסק. אני חושב, שחייב לעשות סנכרון בין כמות הרישיונות שהוצאנו, שהוציאה העירייה וכמה שעוד עסק  
 סק. זה גם מדורג לפי סוג העסק, ואז קודם כל שנדע כמה עסקים יש לנו, זה יהיה יותר קל לפיקוח. הוציאה לפי ע

אז, זה מה שבעצם אני עכשיו עובדת עליו, גם מול המאגרים של רישוי עסקים וגם מול המאגרים    דר' זוהר הלוי כפרי:
 של משרד הבריאות. וגם במקביל לשירות המזון.

 שיעשו את זה משרד הבריאות. חיים אפרגן:

 : מה? כפרי  לויה זוהר  ד"ר  

אני חושב שהנתונים האלה, צריך לבדוק אותם מול משרד האוכל, משרד הבריאות. הם הולכים לפי   חיים אפרגן:
 ספקים ולפי מקומות.

: בסדר, אבל אני מחויבת לדווח במערכת הזו לכן אני צריכה לסנכרן את שתי המערכות האלה,  כפרי  לויה זוהר  ד"ר  
בעצם   יהיו  עסקים  אילו  להגדיר  בכלל  בכדי  ברשויות,  הווטרינרי  ארגון  עם  בשיח  מצוי  המזון  שירות  ובמקביל 

מנסים בעצם להכניס תחת    מבוקרים על ידינו, בעבר זה היה רק אטליזים, אחרי זה, זה היה מרכולים ממזון, עכשיו
 -הפיקוח של הווטרינר העירוני, עסקים נוספים, שלא בהכרח בתחום העסקי שלנו

 שיתקצבו את זה. ליאור גלבוע:

 : נכון, וזה חלק מהשיח וזה דורש עוד שעות עבודה.כפרי  לויה זוהר  ד"ר  

כמו כל דבר, נותנים עוד מטלות הכל יפה ועל מי? על חשבון הציבור, הארנונה שלו, לא נותנים עוד    גל לניאדו:
 מקורות הכנסה.

המשאית שהייתה מגיעה לעיר לפני שנתיים הייתה מגיעה בבוקר, ואז היא הייתה צריכה להגיע לווטרינר    שגיא מסר:
 העירוני והוא בודק אותה ונותן חותמת.

 ביקורת.  חיים אפרגן:

 - היום זה כבר לא קיים. היום המשאית הולכת לכל מיני נקודות שגיא מסר:
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רק אם היא עולה במדגם. היא עולה במדגם של משרד הבריאות. לא של העירייה. משרד הבריאות   חיים אפרגן:
 עושה מארבים ובודק משאיות.

 מארבים זה משהו אחד, בנוסף לזה, יש את הבדיקות של משרד הבריאות שהם הולכים ועושים בדיקה. שגיא מסר:

: אנחנו יכולים רק אם אנחנו רואים בעצם משאית עומדת במקום ופורקת, רק אז אני יכולה כפרי  לויה זוהר  ד"ר  
 לבדוק. אני לא יכולה לעצור משאית לבדיקה.

אז כמה שעות שנתיות מוקדשות לפעילות הזו? של ללכת לתפוס משאיות שפורקות סחורה ולבדוק    ליאור גלבוע:
 ?-את ה

נכנס לי חלק מהביקורות הכלליות. באופן כללי כרגע, כשאני עושה את הביקורות לעסק, במקום    דר' זוהר הלוי כפרי:
 מסוים לצורך העניין, מגיעה לשם עם המשאית, אני בודקת. 

אני חושב שפחות או יותר ממכלל הפעילות שלך כווטרינרית עירונית של המחלקה, כמה זמן מוקדש    ליאור גלבוע:
זה נראה כמו מחט בערמת שחת, יש פה כמות מטורפת של כספים. אני כאילו בא   לנושא הספציפי הזה, כי הרי 

ים, אין לנו את המידע, לטובתך, לטובתנו, להסביר שהביקורת הזאת מבוססת על מצב שבו אין לנו בכלל את התנא
 אין לנו את כוח האדם. 

אני מסכימה איתך, זה ידוע. זה ידוע וזה בכלל המדינה, וברגע שירדו בדיקות המשנה שהיו    דר' זוהר הלוי כפרי:
 מחויבות המציאות בכל משאית שעוברת, זה המצב בכל הארץ זה לא רק המצב שלנו. 

 בכללי, יש לנו מושג למה הפסיק הנוהל המאוד יעיל הזה?  ליאור גלבוע:

 הקימו תאגיד.  שגיא מסר:

 אמרת תאגיד, אמרת הכל. ליאור גלבוע:

הקימו תאגיד וטרינרי ועכשיו יש החלטה, משאירים את ההחלטה בידי הרשויות, האם יחזיקו וטרינר    שגיא מסר:
 בעצמם או שיהיה, לא יודע. 

בעצם הכוונה של המדינה היא לעשות מקדמות לאירופה ומקומות אחרים ובעצם להוריד את    דר' זוהר הלוי כפרי:
הבקרות. אבל על פניו, הם היו צריכים, המשאיות היו צריכות בעצם לעמוד בכל מיני סטנדרטים מסוימים שלרוב הן  

בהם להיות  צריך  למוצא,  מסודר  באודיטוריום  אם משאיות  מאשרים  הם  למעשה,  עומדות.  של    לא  מצג  מכשיר 
הטמפרטורות עם מעקב, יש כל מיני דברים שבמשאיות שאתה בודק בכלל לא מפעילים אותן. יש כל מיני תקלות 

 וזה המצב שאיתו אנחנו עובדים.

 מדברים ביחד 

 יש עוד עובדים חוץ ממך  שמואל רוטמן:

 אני צריך לצאת. אמנון סעד:

 אמנון סעד יוצא מאולם הישיבות. 

תלוי מתי. בשנה האחרונה בעיקר אני ועצמי, העובד, המנהלת ואחרון העובדים. מזכירה נכנסה    דר' זוהר הלוי כפרי:
 -לנו עובדת חדשה לפני חודש. אמיר התברואן

 אבל בתקן, כמה? שלושה? זה את ועוד שניים? שמואל רוטמן:

 כן.  דר' זוהר הלוי כפרי:

לפני שנתיים   100%-, זה היה שנים, ל75%-אבל אנחנו עוד הגדלנו את התקציב. הגדלנו את התקן מ  גל לניאדו:
 -ועדיין לא

 ועם כל זה צריך לחסן את הכלבים והחתולים, לטפל בדורבנים נכון?   שמואל רוטמן:

 -לעשות טיפול מסורסים, טיפול בחיות פצועות דר' זוהר הלוי כפרי:

אפשר להעיר הערה? אני רוצה להגיד לכם, אחד התפקידים הכי מרכזיים של רשות מקומית זה לבדוק    הדר מימון:
את האוכל שאנחנו אוכלים, את הבשר שאנחנו קונים, שלא יהיה בשר פיגולים, שלא יהיה בשר עם חיידקים. את זה 

כבר יש רישיון. השאלה   -  2022ון,  הרישי  -  2021אני לא מקבל בסלחנות. הנושא הזה הוא נושא חמור, חמור ביותר.  
   -470היא אם יש 

 . 470אין  דר' זוהר הלוי כפרי:
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 - 50רשום פה, לפי הזה שלו יש  ברק עטרי:

 מקומות. 56, 2021-זה היה ב הדר מימון:

 כפול. 100אז נגיד שיש היום  ברק עטרי:

בדיקות ביום שאפשר   1.9ימי עבודה בשנה, זה    247, אם אתה עושה, מחלק,  470לא משנה, גם אם יש    הדר מימון:
אז אפשר לעשות בדיקה כל שלושה ימים ולדאוג שהתושבים לא    100. זאת אומרת, שאם יש  470לבצע, גם אם יש  

 -יאכלו בשר

 רגע, אבל יש בדיקות שמבוצעות על ידי תברואן במסגרת רישוי עסקים, הוא גם כן עושה בדיקות כאלה.   שגיא מסר:

עסקים, בכל ביקורת    20,  18,  17בכל ביקורת פסלו    Xפסלו    2021-אני רוצה לשאול שאלה, כמה היו ב  הדר מימון:
 , כמה ביקורות עשיתם וכמה בשר פסלתם?2024פסלו בשר. היום, שנת 

 אני צריכה להסתכל, אני לא זוכרת בעל פה. דר' זוהר הלוי כפרי:

 בכל אירוע כזה מזמינים משטרה ובן אדם רוצה להתאבד. הדר מימון:

דרך אגב, זה חלק מהעניין, כי אני לצורך העניין, כיום, לא יכולה לצאת לביקורות לבד וזה גם   דר' זוהר הלוי כפרי:
 משהו שמשפיע.

 למה? את מי את צריכה איתך? ליאור גלבוע:

 מפקח וטרינרי, פיקוח עירוני. דר' זוהר הלוי כפרי:

השאלה היא איך להציב אותם יחד? איך זה הולך? את פונה למנכ"ל? את היום יוצאת לביקורת, את    ליאור גלבוע:
 צריכה איתך מפקח, ושלושה אנשים. את פונה למנכ"ל? 

 מדברים ביחד 

כל מה שאנחנו רוצים להבין זה כמה פעמים בשנה קורה הנס? זה הכל. שהכוכבים מתארגנים יחד,   ליאור גלבוע:
הביקורת היא לא כלפייך, אנחנו  יש לך גם את הפיקוח העירוני וגם את המפקח הווטרינרי ואת יוצאת ופוסלת? שוב  

 מבינים שהכוח שלך מוגבל. 

 אני צריכה להסתכל. דר' זוהר הלוי כפרי:

יהיו מספיק ביקורות, שנוכל להגיד שהמזון שאנחנו    2024אנחנו רוצים וצריכים לבנות מנגנון שבשנת    ליאור גלבוע:
צורכים הוא בטוח יותר. ואני מסתכל עלייך, ואני לא צריך להסתכל עלייך, כי את במקרה בתפקיד של ראש הפירמידה  

 -שמתחתיה אין כלום. אנחנו כמועצה צריכים לחשוב

 זה התפקיד שלה. הדר מימון:

 אבל אין אחריות בלי סמכות.  ליאור גלבוע:

 אתה רשמת על זה הערה, אדוני המבקר?  הדר מימון:

 לא ביקרתי את זה. ישורון פרסיק:

 למה?  הדר מימון:

 מבקר המדינה. מדובר בדוח של פרסיק:ישורון  

 אתה ועדת ביקורת, אתם לוקחים את זה לתשומת ליבכם הדר מימון:

 - זה חלק מרשימה מאוד קטנה שאנחנו יכולים ליאור גלבוע:

 לא, זה האוכל שאנחנו אוכלים. הדר מימון:

 אבל שוב, אני חושב שהנתונים הם פה לפנינו.  ליאור גלבוע:

 הוא לא הראה ביקורת, הוא לא ביקר את זה. הדר מימון:

 ערכתי ביקורת על השירות הווטרינרי לפני מס' שנים.   ישורון פרסיק:

 מדברים ביחד 

 - אנחנו צריכים לקבל החלטה עניינית איך אנחנו בונים מנגנון ליאור גלבוע:
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אני רק רוצה להסביר, שהאנדרלמוסיה הזאת קיימת בכל הארץ. כרגע שירות המזון וארגון    דר' זוהר הלוי כפרי:
 הרופאים הווטרינרים מנסים לעשות סדר. גם להבין מי יהיו הגופים בעצם המבוקרים על ידינו.

 עזבי גופים, תלכי, כמה אטליזים יש ביהוד?  הדר מימון:

 לא, זה לא רק אטליזים, זה סופרמרקטים. ליאור גלבוע:

 עשרה אטליזים, הולכים ועושים להם ביקורות.  הדר מימון:

 הולכת.  דר' זוהר הלוי כפרי:

 אבל יש גם סופרמרקטים. ליאור גלבוע:

 מי הגופים המבוקרים, מה הנתונים שאנחנו נדרשים לבדוק בהם?  דר' זוהר הלוי כפרי:

 -חיידקים את יודעת הדר מימון:

 עשו הדר, עשו מלא. היא הייתה ברוב המסעדות וברוב בתי הקפה בעסקים.  יעלה מקליס:

 זה דברים שקורים. דר' זוהר הלוי כפרי:

 אני הייתי יועץ משפטי בבאר טוביה, כל שני וחמישי הם נכנסו לאטליז ישר לבשר. הדר מימון:

 מדברים ביחד 

 חברים, אפשר רגע להפסיק את הדיונים הפרטיים? שמואל רוטמן:

 : זה לא דיון פרטי, ממש לא. ורדי בושרי

 אני חושבת שלצורך דיון איכותי, צריך פה את יעל אור, מנהלת מחלקת רישוי עסקים. יעלה מקליס:

אני מציע שהנושא הזה ייבדק, ואם הגברת צריכה אבטחה, סיוע, פיקוח, לא יודע מה. אם זה עולה כאן  הדר מימון:
 כשאין לנו בכלל פיקוח על הבשר בעיר הזו, בוא נטפל בזה. 

 זה לא המצב שיש בכלל. שמואל רוטמן:

 זה לא מה שהיא אמרה. יעלה מקליס:

 מה זה לא מה שהיא אמרה, אני שואל אותה פה.  הדר מימון:

זה לא. כמה פעמים באתי מיחידת הפיצוח, נכון, היו מקרים לא נעימים, אבל היא עשתה ביקורות. יש    יעלה מקליס:
 פה, תשאל את הגלקטיקות, תשאל את סער, תשאל את כולם, כולם יגידו לך שזוהר הייתה.

חברים, אני מציע, אם אי אפשר לנהל את הדיון, אני פשוט אנעל אותו כי לא יוצאת פה החלטה, זה   שמואל רוטמן:
דיון, זה רק דיווח. בסדר? קודם כל נהיה כולנו בקשב. הנושא שעל סדר היום זה דיווח בלבד, לא מדובר בהצבעה.  

ה הוא פתטי. אני מציע קודם כל,  יחד עם זה, אנחנו באמת מודעים גם למצב שנראה לי שמבחינת כוח אדם וכל ז
אנחנו קיבלנו את הדו"ח ואנחנו נבקש מהמנכ"ל לקראת הדיון הבא או הדיון אחרי זה, להציג לנו באמת איך נערכים,  

 כי המנכ"ל מתכלל את זה. 

 רעיון פנטסטי.  הדר מימון:

יו"ר ועדת ביקורת. אם אתם רוצים, תוסיפו את זה לנושאי הביקורות  פה  איך מתכללים את זה? יש    שמואל רוטמן:
 , ואנחנו נהיה הרבה יותר חכמים. זה לא נושא הביקורת שלנו.השנה של

 את המצב אנחנו מכירים, עכשיו צריך לבנות איזושהי תשתית שזה יפעל, זה חלק מהביקורת שלך.  ליאור גלבוע:

מה קשור ביקורת? יכול להיות שהיא צריכה סיוע בכוח אדם, אולי צריך ואני מציע את זה גם, כן?    ורדי בושרי:
לאחר שאני שומע פה את כל החברים, אדם ייעודי לכך שיעשה פיקוח מטעם הווטרינריה על העסקים ביהוד, יש לנו  

ת זה על עובד עירייה ואולי אפילו ברוך השם מספיק עובדי עירייה שיכולים לעשות את זה, באמת, יכולים להטיל א
 במסגרת עבודתו.

 מה המטרה?  חיים אפרגן:

 אתה יודע מה המטרה? בריאות הציבור. נקודה. זהו. לא לפגוע בעסקים. אם זאת השאלה. ממש לא.  ורדי בושרי:

בכל אופן, אני רוצה לדעת מה המצב שלנו ביהוד מונוסון בנושא של כלבים משוטטים וסירוס חתולים.    משה מגן:
 ואני רוצה להשוות את זה, בינינו לבין היישובים הסמוכים אלינו. מה היחס, מה מצבנו, והאם בכלל יש? 
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בעניין הזה של חתולים ועיקור חתולים, כל תושב שמתקשר לפה ומבקש לבצע עיקור וסירוס חתולים,    שגיא מסר:
 אנחנו עושים.

 ואלה המשוטטים?  משה מגן:

 חתולים. 20-30-באופן שוטף, מי שרוצה כמה שהוא רוצה, נכון זוהר? לדעתי אנחנו מגיעים ל  שגיא מסר:

קשה למצוא פה כרגע לא מסורסים וביחס אם אתה שואל כמה שאני מכירה, אני לא יכולה    דר' זוהר הלוי כפרי:
להגיד לך בוודאות, ביחס לערים סביבנו, זה חריג. יש רשויות שלא עושות, יש רשויות שעושות רק אם יש תמיכה  

 מהמדינה, ופה אני שמחה לומר לך שזה לא קשור אלי, זה היה לפני.

 נכון, נכון, עשינו את זה בלי לקבל מענק.  שמואל רוטמן:

 תחשוב כמה פעמים ראית גור חתולים ברחוב, יחסית לתקופות קודמות.  ליאור גלבוע:

 אמר לי תושב, "מה קרה שנעלמו היתושים?" , אמרתי לו, "לגלות לך סוד, זה כנראה הטמפרטורה".   שמואל רוטמן:

היתושים מגיעים רק למקומות שיש בהם מים עומדים. מים עומדים מתחלקים לשני מקומות: אחד,    שגיא מסר:
בשטחים הציבוריים, שתיים, בשטחים הפרטיים. בית פרטי, מישהו שיש לו עציץ שהוא משקה את האדמה שלו 

ה הפוכה עם מים, ונשארו מים בתחתית של העציץ, זה מביא יתושים. הרבה, הרבה. מספיק תחתית של בקבוק קול
זה מביא יתושים. אנחנו בשטחים הציבוריים עושים טיפול ביתושים ארבע פעמים בשבוע. שזה מתחלק לפעם אחת  
דיבור, פעם אחת שאיבה של המים, פעם אחת שימון של המים, אנחנו משמנים את המים בשביל החמצן שנכנס 

נו חוזרים על זה עוד הפעם. ביום חמישי אנחנו עושים שאיבה  ממקום למקום, מהאוויר לתוך הזה, ואחרי זה אנח
בכל התעלות ההיקפיות של העיר, ביום שישי אנחנו עושים אותו תהליך בכל הגנים הציבוריים שבעיר ובראשון  
ושלישי אנחנו עושים בכל שאר חלקי העיר. צריך להבין שהמים אצלנו בתעלות ההיקפיות, זה מים שנאגרים כל  

מגיעים אלינו מכל מיני ממי טהרים, ואם זה ממקורות ואם זה מכל מקום אחר ואנחנו שואבים אותם   פעם מחדש,
כל יום חמישי מחדש, אנחנו עושים את העבודה. בשבועיים האחרונים עשינו ניקוז וצביעה בכל התעלות עם כלים  

ן קבוע, אחת לשבוע, ואנחנו מאתרים  כבדים, סיימנו אותם גם כן. יש לנו פורום ברמת מנכ"ל העירייה שמתקיים באופ
 כל פגיעה ברמת המקום שלה והניהול שלה ומה היה שם ומה לא.

 רשום לפניך, לוחמי הגטאות היתושים חזרו ביג טיים. הדר מימון:

רגע, תן לי להעיר רק הערה. יש שני מוקדים שאני התוודעתי אליהם. אחד זה במחסום במגשימים. זאת    ורדי בושרי:
אומרת, בבן גוריון בפינה, יש שם מים עומדים בתעלה. כן, ניקו אותה, איפה שניקו, סמוך למובל, מים עומדים.  

 ראיתי את זה ביום שישי. וב"ביג" כנ"ל.

מסר: לאיפה    שגיא  למים  אין  עשו,  שהם  הקלה  הרכבת  עבודות  במסגרת  שנת"ע  מה  זה  יודעים,  אנחנו  ב"ביג" 
להמשיך, אז הם נאגרו במקום. המים האלה הם מים מטופלים, אין בהם זחלי יתושים, ואחת לשבוע, נמצא בקשר  

 שוטף עם איכות הסביבה, אני אראה לכם.

 -תשים לב, מצד אחד מנקים שזה מצוין, אבל יש שם ורדי בושרי:

 טוב, חברים. תודה רבה. שמואל רוטמן:

 

 הישיבה ננעלה. 

 

 

 

 

 

 


